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Адрес Bentrup Industriesteuerungen
Zum Buchwald 4 
35463 Fernwald

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The popular compact series from bentrup for panel mounting. Technical perfection meets simple operation. The bentrup panel mounting controllers
TC20xx provide easy handling at highest engineering standards. Depending on your application 4 different models are available, starting with a simple
temperature controller up to a multi-segment programme device. Up to 8 switching outputs, analogue signal out- puts and miscellaneous digital
input/output interfaces allow integration even in complex control systems. 

Our controllers are known for their easy operation giving us an major advantage versus similar products available today. The compact size (front panel
DIN size 72x72mm, depth 110mm) allows space saving mounting but still providing suffi- cient space for a convenient user interface. The bentrup
panel mounting controllers TC20xx: Precision, innovation and operation safety bentrup is known for. 
 

Company Profile of Bentrup Industriesteuerungen

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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